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Zápis č. 7/2013 
 

z veřejného zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí, konaného 
v pondělí dne 20. 11. 2013 v zasedací místnosti budovy A Městského úřadu v Kostelci nad Orlicí. 

 
 
Přítomni: 15 - Bartoš, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Kschwendová (příchod 17:06), Langr, Lerch, Mottl 
(příchod 17:06), Pavlíček, Sejkora, Šlaj, Šeda, Žižková 
Omluven: 6 – Furdová, Hubálek, Jelínková, Karlíček, Kinský, Svátek 
Neomluven: 0 

 
(prezenční listina je součástí zápisu) 

 

JEDNÁNÍ 
 
zastupitelstva města zahájil starosta města Ing. Jiří Bartoš v 17:03 hodin, pozdravil všechny přítomné 
a konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelů města a zasedání je tedy 
usnášeníschopné. Jednání bylo řádně a včas svoláno a jeho konání bylo dostatečným způsobem 
zveřejněno. 
 
Do pracovního předsednictva byli navrženi:  
Ing. Jiří Bartoš   - starosta 
Ing. Luboš Lerch  - místostarosta 
Mgr. Jaroslav Brandejs  - tajemník 
 
Dotazy: žádné 
 
Pro: 13 - Bartoš, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Langr, Lerch, Pavlíček, Sejkora, Šlaj, Šeda, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 

Pracovní předsednictvo bylo schváleno. 

 

Zapisovatelkou byla jmenována Bc. Věra Rathouská. 
 

Ověřovateli zápisu byli jmenováni: 
Jaroslav Pavlíček 
Bc. Jan Šlaj 
 

Dotazy: žádné 
 
Pro: 11 - Bartoš, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Langr, Lerch, Sejkora, Šeda, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 2 -Pavlíček, Šlaj 

 

Ověřovatelé zápisu schváleni.  

 

Do návrhové komise byli jmenováni: 
Ing. Vlastimil Šeda   předseda 
Mgr. Věra Žižková   člen 
Ing. Josef Barvínek   člen 
 
Dotazy: žádné 
 
Pro: 13 - Bartoš, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Langr, Lerch, Pavlíček, Sejkora, Šlaj, Šeda, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 
Návrhová komise byla schválena. 
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Návrh programu jednání: 
 

1. Přijetí dotace od Ministerstva životního prostředí 

 

2. Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu Královéhradeckého kraje 

 

3. Darovací smlouva Federal-Mogul Friction Products a.s.  

 
---------------------------------------------------------------------- 

17: 06 příchod paní Kschwendová a pan Ing. Mottl 
---------------------------------------------------------------------- 
 
Další návrhy: žádné 
 
Pro: 15 - Bartoš, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Kschwendová, Langr, Lerch, Mottl, Pavlíček, Sejkora, Šlaj, 
Šeda, Žižková 
Proti: 0  
Zdržel se: 0 
 

Program byl přijat. 

 

 

1. Přijetí dotace od Ministerstva životního prostředí (předloha Ing. Kučerová, 
komentář Ing. Bartoš) 

 
Jedná se snížení energetické náročnosti ZŠ Skála a družiny. Smlouva je ze Státního fondu životního 
prostředí. Částka 283.124,85,- Kč je část dotace. Druhá část dotace bude činit 4.813.122,45,- Kč. 
Dohromady je to tedy 5.096.247,30,- Kč. V příštím roce bychom měli tyto peníze použít. Podle 
rozpočtu roku 2013 máme ještě asi 1,2 milionu, na příští rok tam jsou 4 miliony. 
 
Dotazy: žádné 
 
Další návrhy: žádné 
 
 

ZM souhlasí s přijetím účelové investiční dotace pro projekt „Snížení energetické náročnosti 
ZŠ Skála a objektu č.p. 891 (vila) v Kostelci nad Orlicí“ v celkové předpokládané výši 
5.096.247,30,- Kč od Ministerstva životního prostředí, se sídlem 100 10 Praha 10, Vršovická 
1442/65 v souladu s podmínkami danými Rozhodnutím o poskytnutí dotace. 
 
Pro: 15 - Bartoš, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Kschwendová, Langr, Lerch, Mottl, Pavlíček, Sejkora, Šlaj, 
Šeda, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 
ZM schvaluje Smlouvu č. 11102383 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního 
prostředí ČR v rámci Operačního programu Životní prostředí pro projekt „Snížení energetické 
náročnosti ZŠ Skála a objektu č.p. 891 (vila) v Kostelci nad Orlicí“ se Státním fondem 
životního prostředí České republiky, se sídlem 148 00 Praha 11, Kaplanova 1931/1. 
 
Pro: 15 - Bartoš, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Kschwendová, Langr, Lerch, Mottl, Pavlíček, Sejkora, Šlaj, 
Šeda, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 
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2. Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu Královéhradeckého kraje (komentář Ing. 

Bartoš) 

První smlouva je na vyšší částku – 169.704,- Kč. Ministerstvo vnitra poskytuje tyto peníze za povodně. 
Naši hasiči – město byli necelý týden pomáhat odstraňovat škody po povodních v Dolních Beřkovicích 
u Mělníka. Stát na ně taky pamatoval a od Královéhradeckého kraje můžeme obdržet tuto dotaci. 
Bude čerpána ještě v letošním roce a o tuto částku by měl být ponížen rozpočet hasičů na příští rok. 
 
Dotazy:  
 
Další návrhy: žádné 
 

ZM souhlasí s přijetím účelové neinvestiční dotace z rozpočtu Královéhradeckého kraje na 
pokrytí mimořádných finančních prostředků pro jednotky sboru dobrovolných hasičů obcí 
nasazených v průběhu povodně v červnu 2013 ve výši 169.704,- Kč od Královéhradeckého 
kraje, se sídlem 500 03 Hradec Králové, Pivovarské náměstí 1245. 
 
Pro: 15 - Bartoš, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Kschwendová, Langr, Lerch, Mottl, Pavlíček, Sejkora, Šlaj, 
Šeda, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
ZM schvaluje smlouvu o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu 
Královéhradeckého kraje č. RG/2013/023-SDH/MV/PO na pokrytí mimořádných finančních 
prostředků pro jednotky sboru dobrovolných hasičů obcí nasazených v průběhu povodně 
v červnu 2013 ve výši 169.704,- Kč s Královéhradeckým krajem, se sídlem 500 03 Hradec 
Králové, Pivovarské náměstí 1245. 
 
Pro: 15 - Bartoš, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Kschwendová, Langr, Lerch, Mottl, Pavlíček, Sejkora, Šlaj, 
Šeda, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
Bartoš: Další je také dotace z Královéhradeckého kraje hasičům. Jedná se ale o neinvestiční finanční 
podporu. V článku 1. odstavec 1 smlouvy je uvedeno, na co se peníze mohou použít – na věcné 
vybavení, na výdaje na odbornou přípravu, výdaje za uskutečněné zásahy SDH obce. Výše dotace je 
39.083,- Kč.  

 
ZM souhlasí s přijetím účelové neinvestiční dotace z rozpočtu Královéhradeckého kraje, 
v požární ochraně na výdaje jednotky sboru dobrovolných hasičů obce pro rok 2013 ve výši 
39.083,- Kč od Královéhradeckého kraje, se sídlem 500 03 Hradec Králové, Pivovarské 
náměstí 1245. 
 
Pro: 15 - Bartoš, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Kschwendová, Langr, Lerch, Mottl, Pavlíček, Sejkora, Šlaj, 
Šeda, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se:  

Usnesení bylo schváleno. 

 
 

ZM schvaluje smlouvu o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu 
Královéhradeckého kraje č. RG/2013/134-SDH/MV/3, v požární ochraně na výdaje jednotky 
sboru dobrovolných hasičů obce pro rok 2013 ve výši 39.083,- Kč s Královéhradeckým 
krajem, se sídlem 500 03 Hradec Králové, Pivovarské náměstí 1245. 
 
Pro: 15 - Bartoš, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Kschwendová, Langr, Lerch, Mottl, Pavlíček, Sejkora, Šlaj, 
Šeda, Žižková 
Proti: 0  
Zdržel se:  
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Usnesení bylo schváleno. 

 
3. Darovací smlouva Federal-Mogul Friction Products a.s. (komentář Ing. Bartoš) 

Jde opět o finanční částku pro hasiče. Jednu darovací smlouvu jsme již schvalovali, toto je další 
smlouva na 35.000,- Kč. 
Dotazy: žádné 
 
Další návrhy: žádné 
 

ZM schvaluje darovací smlouvu o poskytnutí peněžního daru ve výši 35.000,- Kč určeného 
na financování technických prostředků pro Sbor dobrovolných hasičů Kostelec nad Orlicí – 
město od  firmy Federal-Mogul Friction Products a.s., se sídlem 517 41 Kostelec nad Orlicí, 
Jirchářská 233. 

 
Pro: 15 - Bartoš, Barvínek, Blažková, Černohorský, Fiala, Forchová, Kschwendová, Langr, Lerch, Mottl, Pavlíček, Sejkora, Šlaj, 
Šeda, Žižková 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo schváleno. 

 
 
 
Předsedající podal návrh ověřovatelů a návrhové komise a na příští zasedání zastupitelstva města, 
které se koná 9. 12. 2013.  
 
Do návrhové komise navrhuje:  paní Ivu Jelínkovou jako předsedu 
     pana Pavla Hubálka jako člena 
     pana Ing. Tomáše Langra jako člena 
 
 
Jako ověřovatele zápisu navrhuje: pana Ing. Josefa Barvínka 
     pana Petra Černohorského 
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DISKUSE 
Fiala: Dal bych na zvážení návrh, aby se vedení města zamyslelo nad rozpočtem města Kostelec nad 
Orlicí, který je zveřejněn na stránkách města. Ze čtyř stránek se tam občané v podstatě nedozví nic, 
jsou tam perfektně běžné výdaje – obědy, provoz, příspěvky kynologie a tak dále. Není tady vůbec 
žádná investiční akce, občané by měli vědět, co v ten rok město hodlá udělat. Díval jsem se na 
rozpočty města Dobrušky a Žamberka a tam se člověk dozví, kolik se investuje do školy, do ZUŠky, 
na koupaliště a na další akce. A třeba u Žamberka je poznámka, že pokud by se někdo chtěl s 
rozpočtem seznámit podrobněji, tak kam se má dostavit, na jaký odbor a může nahlédnout do 
rozšířeného textu. Je to asi 15 stránek. Občany určitě nebudou tolik zajímat příjmy, ale výdaje, co se 
má ve městě dít, na co se mají těšit, z čeho mají být zklamáni. To říkám otevřeně, mně se to nelíbí. 
Třeba tady pod bodem 5 jsou samé příspěvky organizacím, kolik nás budou stát Technické služby, ale 
ne, co se bude v příštím roce dít. Měl by se tím někdo zaobírat. Uvedená města to mají lepší a občané 
mají právo rozpočet vidět a samostatně kontrolovat. 
Fiedlerová: Rozpočet byl zveřejněn ve stejné formě, jak to dělala přede mnou Ing. Petrová. Pokud 
máte jiný názor - že se má zveřejňovat jinak, já s tím problém nemám. Můžu to přepracovat a zveřejnit 
rozpočet podrobněji. Pouze jsem pokračovala v tom, co bylo nastoleno. 
Fiala: Já to dávám na zvážení. Tady z toho rozpočtu, který si můžu doma stáhnout, jako každý občan, 
se nedozvím nic mimo příspěvků. My bychom měli informovat občany, kteří nepřijdou sem, nebo si 
nestáhli návrh rozpočtu z úřední desky, co jsme vlastně schválili.  
Bartoš: Myslíte investiční akce? 
Fiala: Ano. 
Lerch: Může to tam být celé. Já s tím naprosto souhlasím. Mám rozpočet v počítači, na stránky jsem 
se nedíval. 
Blažková: Už jsem loni připomínkovala tu strukturu výdajů a příspěvků. Pro ty občany to 
rozstrukturovat. Není to přehledné. 
Bartoš: Uděláme to tak, jak to dostáváte k diskuzi. Aby to bylo přehledné. Na stránky to dáme taky. 
Fiala: Jak se setkávám s občany, tak někteří kritizují věci, které se dějí. Já si to konzultuji s rozpočtem 
města a jsou tady prováděny akce, aniž by zastupitelstvo změnilo, nebo doplnilo rozpočet. Můžu 
hovořit například o chodníku u ulice Drtinova – u školy, který si nepamatuji, že by byl v rozpočtu. 
Aspoň jsem ho nenašel. Udělala se souběžná cesta s ulicí Chaloupkovou na Skále. To tam kritizovala 
paní Vrbová, která tam dole také bydlí. Je to cesta, která sloužila před 50 lety soukromým 
zemědělcům, k loukám, jinak tam už nikdo nejezdil, oni si tam za rok postavili garáže. Zem se udělala 
pevná - vybagrovalo se to a dalo se tam pevné podloží. Jen do toho kopce. Paní Vrbová, jak mi sama 
říkala, udělala na odboru správy majetku města dotaz, zda by jí to rozšířili až k  její zadní garáži. Další 
akce, která byla, je v Kostelecké Lhotě. Za bývalou Benákovou hospodou doleva. Vpravo je zrcadlo. 
Tady bych chtěl upozornit na jednu věc – je to také akce mimo rozpočet. Oprava cesty. Cesta tam 
žádná není, a pokud se podíváte do katastru nemovitostí, tak ten pozemek, teď tam jsou vyježděné 
koleje, je soukromý. Město tam má 2/26 podílu. Je tam více než 25 spoluvlastníků a zase přístupová 
cesta pro 2 byty. My nemáme na opravy chodníků, cest, veřejného osvětlení a tak dále a i když to jsou 
menší částky, jsou mimo rozpočet. V tomto případě je to i na soukromém pozemku. Já bych byl pro to, 
aby se tady nad tím někdo zamyslel. Udělali jsme něco na cizím pozemku, možná bez vědomí 
ostatních vlastníků. Měli bychom vyzvat ty dvě rodiny, ať si tu cestu od spoluvlastníků vykoupí. Chtěl 
bych jen doplnit - tam není ani věcné břemeno. Oni tam nemají právo chůze, ani právo jízdy autem. 
Tohle si pamatuju. Vzpomněl jsem si na to, když byla beseda s paní starostkou v roce 2007, 2008. 
Právě tam se na to narazilo a bylo řečeno, že tam jsou složité majetkoprávní vztahy a že tam město 
nemůže investovat. Nelíbí se mi některé věci, jak se to tady dělá – tak, jak jsem naznačil. Nejsem asi 
sám. Já bych vám tady odcitoval stanovisko paní Slaninové, která je členkou osadního výboru. Zaslala 
jej 9. 9. letošního roku na osadní výbor jako omluvu. Ale vlastně ji charakterizuje tak, že osadní výbor 
je víceméně k ničemu, protože tady když někdo dojedná nějakou akci osobně na úřadě, tak se mu 
v podstatě splní. Doneslo se ke mně také, že bohužel žádné požadavky od osadního výboru nebyly 
předány zaměstnancům, například správě majetku města. Konkrétně se jednalo o zpevněné plochy 
pod kontejnery, kdy místo původně plánovaných několika desítek, se jich letos zhotovilo cca 10 a 
nikdo ze zaměstnanců města neměl žádné informace o tom, že se požadovala plocha i pro Kozodry. 
Údajně došly peníze. Nevím, jestli se na Dolní Lhotu dostalo, ale toto mi přijde dost scestné. Nakonec 
se zpevněná plocha musela vyjednat osobně, mimo veškerou logiku, pouze ústně požádat a najednou 
se dělat bude už příští týden. Pokud je tedy efektivnější si na úřad prostě zavolat či dojít a požádat o 
něco osobně, zatímco oficiální požadavky se naprosto míjí jakoukoliv odezvou, pak stojí za úvahu 
fakt, že je někde zřejmě chyba. O zrcadlo ke Zvoníčkovům se zažádalo rovněž ústně a je, frézink na 
příjezdovou cestu proti tomuto zrcadlu se dovezl do týdne od chvíle, kdy obyvatelé zažádali rovněž 
ústně. Otázkou směřovanou na náš skvostný úřad je, kde je logika a k čemu vlastně celý osadní výbor 
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máme, když město za celý rok splnilo pouze to, co si občané sami vyžádali? Není to moje kamarádka, 
naopak bych řekl, že je to moje oponentka. Připomenu vám dopis z 11. září loňského roku osadnímu 
výboru od paní Slaninové. Bylo zajímavé, že potom někdy v říjnu osadní výbor, kterého jsem se 
účastnil… ona si totiž koncem září projela tu cestu směrem od hájovny na Dolní Lhotu a Dolní Lhotou 
a sama kritizovala, v jakém stavu je ta cesta, v jakém stavu je i po Dolní Lhotě. Pak asi za týden, za 
14 dní se tam opravily díry u kominíka Třísky. Jenom bych vám chtěl říct, že ta firma se snažila, 
opravila jich 5, nebo 6, průměr do 20 cm a 3 velké díry při sjezdu ze silnice 316. Chce to nový povrch. 
Chci říct, že paní Slaninová, ani paní Konířová tam tou cestou do září neprojely. Tato cesta byla 
označena jako soukromá k mému domu. Kdo tam projel, zjistil, v jakém je to dezolátním stavu. I když 
to bylo v červnu opravené, začíná tam být tankodrom. Příští rok tam má být objížďka, jak pan starosta 
sdělil osadnímu výboru, protože se bude dělat Skála. Jsem zvědav, co s tím uděláte. Jen takovou 
informaci – tady jsou občané skutečně nespokojeni s tím, že si tady stačí zajít za úředníky města, 
nebo nevím za kým, a potom se to dá udělat. 
Bartoš: Samozřejmě budu reagovat. Pane Fialo, hluboce se mýlíte. K prvnímu, co jste řekl - chodník 
v Drtinově ulici, který se tam nyní dělá, není v rozpočtu. Mýlíte se. Je v rozpočtu. Je to položka 
850.000,- Kč na rekonstrukce chodníků. Objeli se nejhorší chodníky v Kostelci. Samozřejmě to 
nemůžeme udělat všechno, ale postupně. Na 850.000,- Kč jsme udělali výběrové řízení, kam se vešlo 
asi 5, nebo 6 chodníků. To vám řekne paní Cejnarová. Druhá věc - cesta za školou souběžná 
s Drtinovou. Tam zajížděla sanitka k panu Johanidesovi a zapadla tam. Na tuto cestu si stěžovali i 
další občané. To vám řekne pan Dolek. Udělali cestu, která byla v rozpočtu. Rozhodujeme o tom na 
radě a je to z rozpočtu schváleného zastupitelstvem. Třetí věc – cesta u Benáků. Byla rozpočtovaná, 
myslím, v kapitole havárie. Bylo to na základě žádosti osadního výboru, kam vy chodíte, osadní výbor 
tohle chtěl. Bylo tam napsáno, že se na cestu hrne voda, je to vymleté a je potřeba to opravit. Tuším, 
že je to cesta k Oberreiterovým. Cesta za Chaloupkovou ulicí byla samé bláto, kde nemohla žádná 
auta projet. Udělala se tam zpevněná plocha štěrkem a frézingem. To se udělalo také v rámci 
rozpočtu. Není pravda, že sem někdo zavolá, my se tady postavíme a všechno uděláme. Není to 
pravda. Naprosto toto odmítám. Všechny požadavky se musí zhodnotit. Hodnotí je správa majetku 
města. Protože to v rozpočtu je, není potřeba, aby rada města rozhodovala o tom, co si správa 
majetku dá jako prioritu. Všechny tyto akce v rozpočtu jsou. Co se týče cesty k vám – ano, bude tam 
zřejmě krátkodobě objížďka pro osobní automobily. Jestli jste si všimli, v rozpočtu na příští rok je 
návrh 80.000,- Kč věnovat této cestě. Bude to opravené. Nedomnívám se, že to bude trvalého rázu, to 
by tam asi musel být jiný povrch, ale na krátkodobé objíždění Skály do Kostelecké Lhoty tato částka 
stačí. Jestli mě chce doplnit paní Cejnarová, nebo pan Dolek, ať mě určitě doplní. Tohle se mě 
skutečně dotklo – že děláme věci, které nejsou v rozpočtu. Jsou v rozpočtu. Můžete, pane Dolku, 
upřesnit, z které kapitoly se dělalo navezení frézingu na cestě k Oberreiterovým v Kostelecké Lhotě?  
Dolek: To bylo z kapitoly Technických služeb - z havárií. 
Lerch: Těch připomínek bylo víc, tak bych navrhoval, aby nám toto dal pan Fiala písemně. Odpovědi 
půjdou samozřejmě všem zastupitelům. 
Bartoš: Nejsem si jist, co je v té stížnosti paní Vrbové, nebo Slaninové. Vůbec nevím, o co se jedná. 
To je potřeba adresovat na správu majetku. Správa majetku dostala všechny připomínky z osadního 
výboru týkající se Kostelecké Lhoty, Koryt a Kozoder. Všechno dostali, zpracovali k tomu podklady. 
Poslední přišel včera, bude odpovězeno. Všechny požadavky jsme rozdistribuovali na všechny 
odbory, kterých se to týká. Na odbor dopravy bylo nějaké dopravní značení, všechny komise, kterých 
se to týká, také obdržely. Nemáte tedy pravdu, zaobíráme se tím. To, že to chvíli trvá, je logické. 
Pokud se pamatuji, osadní výbor žádost předložil asi před 14ti dny. 
Žižková: Když jsme u investic - nestálo by za to, abychom zhodnotili investice, které byly naplánované 
na letošní rok? Jak byly splněny? Dívala jsem se do loňského rozpočtu a o některých investicích vím, 
že se splnily, u některých mi to není zcela jasné. Stálo by za úvahu ty naplánované letošní investice 
projít a zhodnotit, jak byly splněny. Zdá se mi, že byly nárokované určité částky a některé asi nevyšly, 
že? 
Bartoš: Některé nevyšly. Toto může udělat správa majetku města – vezme si letošní rozpočet, který 
byl a může tam určitě uvést, co se dělalo a co se nedělalo. Komentář k jednotlivým bodům. 
Žižková: Jen jak jsem si udělala svůj osobní odhad – vyšlo mi, že jsme neproinvestovali asi 10 milionů 
Kč. Je to škoda, když jsme je měli v rozpočtu.  
Lerch: Ty se neztratily. Došlo k tomu z nějakých objektivních důvodů.  
Žižková: Mohl by nám tedy pan Dolek vyhodnotit ty investice? 
Bartoš: Správa majetku to vyhodnotí. 
Fiedlerová: Vy jste dostali návrh rozpočtu a u toho máte čerpání. Nevím, co bližšího by k tomu ještě 
dělala správa majetku. Tato čísla jsou vypovídající. 
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Bartoš: Správa majetku si vezme investiční akce, napíše k tomu „realizováno“, „nerealizováno“, 
„realizováno na 50%“, nebo já nevím, „etapově“. Těch investičních akcí tolik nebylo, tak si myslím, že 
to nebude velké zatížení. Nicméně nebude to zítra. 
Lerch: Do příští besedy to připravíme. 
Kschwendová: Když tady budeme jednat o rozpočtu, myslím si, že určitě nedojde k tomu, aby tady 
Městská policie měla peníze na kamerový systém a na obnovu kamerového systému, který by byly 
potřeba. Narazili jsme na to při našem jednání. Chtěla bych připomenout, nevím, komu to dát úkolem, 
nevím, jak funguje komise prevence kriminality, ale na jednáních s Ministerstvem vnitra, která 
proběhla už v době, kdy tady byla starostkou paní Červinková, tak jsme se dohodli – byla to dobrá 
rada z Ministerstva, schraňovat veškeré doklady o veškerých řízeních s uprchlíky, veškeré ty 
kriminální půtky a pokuty, které nedokážeme vymoct.  
Bartoš: Činíme tak a všechno máme zadokumentované.  
Kschwendová: Je potřeba zahájit papírovou válku. My to neděláme a připravujeme se o možnost. 
Pokud to nebudeme na Ministerstvo posílat a nebudeme s tím otravovat a posílat kopie těch papírů a 
někomu plnit stůl, tak se připravujeme o možnost, že nám na to přispějí. Tehdy nám to tady slíbili a 
dosud se to nestalo. Vždycky tady počítáme a Městské policii to seškrtáváme a na kamery málokdy 
vyjde pořádná částka – taková, aby to fungovalo bez problémů. A mě mrzí, že to vynecháváme. Je to 
zbytečné. Opravdu tu policii tady zatěžují. Nevím, jestli úkol pro prevenci? 
Bartoš: Prohlášení tady stačilo, s panem Černohorským to projednáme.  
Lerch: Já bych to dal za úkol přímo panu starostovi. Dal bych za úkol i sjednání schůzky se správou 
uprchlických zařízení. Dlouho jsme již žádnou neměli. Není to na škodu. Říkala jsi, že na to nemáme 
peníze. Až nastane beseda k rozpočtu, já osobně budu velice lobovat za to, abychom ty peníze našli. 
Myslím si, že dát 250.000,- Kč ročně za funkční kamerový systém, je pro nás priorita číslo 1. Nechal 
bych to na besedu k rozpočtu. 
Kschwendová: Chci říct jenom jedno: peníze bychom na to mít nemuseli, peníze bychom na to mohli 
dostávat. Tady nám to slíbili. 
Lerch: Někdo něco slíbí, za 14 dní to může být jiné. 
Kschwendová: Já vím, ale kdo otravuje, ten vyhrává. Když se neozveme, tak na ně nijak netlačíme. 
Lerch: Ve chvíli, kdy to zafinancujeme z rozpočtu města, není vyloučené, že na to můžeme také 
dostat nějaký příspěvek. Pro mě osobně je to naprostá priorita, najít peníze i z rozpočtu. Nechal bych 
to na diskuzi k besedě. 
Kschwendová: Chci říct poslední věc ohledně schůzky se zástupci uprchlického zařízení. Ráda bych 
se jí zúčastnila. 
 
 
 
Jednání ZM bylo ukončeno ve středu 20. listopadu 2013 v 17:39 hodin. 
 
 
 
Ing. Jiří Bartoš 
starosta města 
 
 
 
 
 
 
 

zapsala: Bc. Věra Rathouská 
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USNESENÍ 
č. ZM 7/2013 

 
ze zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí konaného 

v pondělí 20. listopadu 2013 v zasedací místnosti budovy A v Kostelci nad Orlicí. 
 
 
 

Zastupitelstvo města 

 

 

1. souhlasí 
a) s přijetím účelové investiční dotace pro projekt „Snížení energetické náročnosti ZŠ Skála 

a objektu č.p. 891 (vila) v Kostelci nad Orlicí“ v celkové předpokládané výši 5.096.247,30,- 

Kč od Ministerstva životního prostředí, se sídlem 100 10 Praha 10, Vršovická 1442/65 

v souladu s podmínkami danými Rozhodnutím o poskytnutí dotace. 

 

b) s přijetím účelové neinvestiční dotace z rozpočtu Královéhradeckého kraje na pokrytí 

mimořádných finančních prostředků pro jednotky sboru dobrovolných hasičů obcí 

nasazených v průběhu povodně v červnu 2013 ve výši 169.704,- Kč od 

Královéhradeckého kraje, se sídlem 500 03 Hradec Králové, Pivovarské náměstí 1245. 

 
c) s přijetím účelové neinvestiční dotace z rozpočtu Královéhradeckého kraje, v požární 

ochraně na výdaje jednotky sboru dobrovolných hasičů obce pro rok 2013 ve výši 

39.083,- Kč od Královéhradeckého kraje, se sídlem 500 03 Hradec Králové, Pivovarské 

náměstí 1245. 

 
 

2. schvaluje 

a) Smlouvu č. 11102383 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí ČR 

v rámci Operačního programu Životní prostředí pro projekt „Snížení energetické 

náročnosti ZŠ Skála a objektu č.p. 891 (vila) v Kostelci nad Orlicí“ se Státním fondem 

životního prostředí České republiky, se sídlem 148 00 Praha 11, Kaplanova 1931/1. 

 

b) smlouvu o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu Královéhradeckého kraje č. 

RG/2013/023-SDH/MV/PO na pokrytí mimořádných finančních prostředků pro jednotky 

sboru dobrovolných hasičů obcí nasazených v průběhu povodně v červnu 2013 ve výši 

169.704,- Kč s Královéhradeckým krajem, se sídlem 500 03 Hradec Králové, Pivovarské 

náměstí 1245. 

 
 
c) smlouvu o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu Královéhradeckého kraje č. 

RG/2013/134-SDH/MV/3, v požární ochraně na výdaje jednotky sboru dobrovolných 

hasičů obce pro rok 2013 ve výši 39.083,- Kč s Královéhradeckým krajem, se sídlem 500 

03 Hradec Králové, Pivovarské náměstí 1245. 
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d) darovací smlouvu o poskytnutí peněžního daru ve výši 35.000,- Kč určeného na 

financování technických prostředků pro Sbor dobrovolných hasičů Kostelec nad Orlicí – 

město od  firmy Federal-Mogul Friction Products a.s., se sídlem 517 41 Kostelec nad 

Orlicí, Jirchářská 233. 

 

 

Ing. Jiří Bartoš 
starosta města 
 

Dne 25. listopadu 2013, Kostelec nad Orlicí 

 

 

 

Ověřovatelé: ..............................................................  (Jaroslav Pavlíček) 

 

 

 

 
…..........................................................  (Bc. Jan Šlaj) 

 


